

Date: 22 April 2014
Reference: 73824/2014

التاريخ: 22 أبريل 2014
المرجع: 73824 / 2014

Mr. Saeed Mohd Al Mulla
General Manager
Dubai Development Company
P.O. Box: 2527
Dubai - United Arab Emirates

السيد / سعيد محمد الملا
المدير العام
شركة دبي للتطوير
ص.ب: 2527
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة و بعد،

Subject: Board Meeting will held on April 23rd, 2014

الموضوع: إجتماع مجلس الإدارة الذي سيعقد في 23 أبريل 2014

We extend our warmest greetings to you. With reference to the above subject, we wish to inform you about the importance of your company's commitment to notify SCA and the Market with the dates and timings of the Board of Directors meetings, in which topics that have an impact on the price and the movement of the stock in the market will be discussed, **before two working days at least from the date of the meeting**, where DFM and SCA were notified one day before the meeting.

نهدىكم أطيب تحية. بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود إعلام سيادتكم بضرورة إلزام الشركة بإخطار الهيئة والسوق بمواعيد ومواقيت اجتماع مجلس إدارة الشركة والذي سيناقش فيها المجلس قرارات لها تأثير على سعر وحركة السهم في السوق قبل يومي عمل على الأقل من تاريخ عقد الاجتماع، حيث تم إخطار السوق والهيئة عن موعد اجتماع مجلس الإدارة قبل يوم واحد من عقد الاجتماع.

Kindly note that what is meant by two working days is that there should be two full working days between the date of the meeting notification and the date of the meeting.

وعليه يرجى الإحاطة بالعلم بأن المقصود بيومي عمل هو أن يكون هناك يومي عمل كاملين بين تاريخ إرسال شركتكم الموقرة موعد اجتماع مجلس الإدارة وبين تاريخ عقد الاجتماع.

That is according to the provisions of Article (35) of Chapter 5, "disclosure and transparency" of the Federal Law No. (4) For the year 2000 regarding Emirates securities and commodities market, and Article No. (34) And item number (11) of Article (36) of the system disclosure and transparency.

وذلك عملاً بأحكام المادة رقم (35) من الفصل الخامس "الإفصاح والشفافية" من القانون الاتحادي رقم (4) لسنة 2000 في شأن هيئة وسوق الإمارات للأوراق المالية والسلع، والمادة رقم (34) والبند رقم (11) من المادة (36) من النظام الخاص بالإفصاح والشفافية.

شاكرين لسيادتكم حسن تعاونكم معنا.

We are thankful for your cooperation.

وتفضلوا بقبول وافر التقدير والاحترام،،،

Kindly accept our appreciation and respect,

Hassan Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President – COO
Head of Operations Division

حسن عبد الرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات



نسخة إلى: هيئة الأوراق المالية والسلع